

T1

## CALENDAR

**Fri, Sep 13**

8:45 a.m. PTSA General Meeting

**Mon, Sep 16**

GunnSide Lands

**Tue, Sep 17**

GunnSide Lands

**Wed, Sep 18**

GunnSide Lands

**Thu, Sep 19**

GunnSide Lands

**Fri, Sep 20**

GunnSide Lands

**Mon, Sep 23**

9:30 a.m. Make-Up Photo Day

**9月13日星期五**

PTSA大会 上午8:45

**9月16日星期一**

GunnSide Lands 表演

9月17日星期二

GunnSide Lands 表演

9月18日星期三

GunnSide Lands 表演

9月19日星期四

GunnSide Lands 表演

9月20日星期五

GunnSide Lands 表演

9月23日星期一

上午9:30 照片补拍日

T2

Gunn

**Separating Fact from Fiction in College Admissions with Paul Kanarak**

Parent education event hosted by Gunn PTSA

**Thu, Oct 24 6:30 p.m., Gunn Spangenberg Auditorium**

Tickets at <https://factfromfiction.eventbrite.com>

Paul Kanarek will discuss both the accuracies and inaccuracies that lead to erroneous assumptions about college affordability and admissibility. Mr. Kanarek will also address rumors about admissions in 2019. Mr. Kanarek is an informed, articulate and entertaining speaker who possesses both knowledge and insight around this subject, a set of skills that he developed first as the co-founder of The Princeton Review in California and then as the CEO of Collegewise.

### **Separando el hecho de la ficción en las admisiones a la universidad**

**Jueves 24 de octubre Auditorio Gunn Spangenberg, 6:30 p.m.**

Entradas en <https://factfromfiction.eventbrite.com>

Los Mitos alrededor de las admisiones son extensivas y frecuentemente erróneas. La buena noticia es que muchos de los mitos son incorrectos en beneficio de las familias. Esta sesión liderada por el presentador invitado- Paul Kanarek – hablara sobre las exactitudes e inexactitudes que le llevan las asunciones erróneas sobre la asequibilidad y admisibilidad al colegio o universidad. El Sr. Kanarek hablar sobre los rumores sustanciales que son correctas de las admisiones en 2019 y más allá.

Traducción disponible bajo petición.

### **Slow Parenting: Raising Children in a Fast World**

**Parent education event jointly hosted by Paly and Gunn PTSAs**

**Nov 4, 7:00 p.m.- 8:30 p.m. at the Paly Haymarket Theatre**

Tickets at [slowparenting.eventbrite.com](http://slowparenting.eventbrite.com)

Hear Speaker Carl Honoré talk about the powerful drive to reinvent childhood for the 21st century, touching on themes ranging from technology and extracurricular activities to education, safety and consumerism. Carl Honoré is the global guru of the fast-growing “Slow Movement” from London. This award- winning author, broadcaster and TED speaker travels the world teaching individuals and organizations that the best way to power forward in today’s hyper-competitive, hurry-hurry world is often the radical act of willful deceleration.

### **T3 Caroline 2020**

#### **ROCK (Reach Out, Care, Know)**

ROCK (Reach Out, Care, Know) is a peer-to-peer helping and connectedness group. Formed in 2009, it is the longest-running wellness group on campus, and they are planning many activities for the year. This year’s leaders are: President Abby Sullivan, Vice Presidents Nuria Schettino-Gonzales and Kate Williams as Vice-Presidents, Treasurer Gwen Dunlap, Communications Officer Addison Engelhard, and Board Members Zany Ali and Maddy Wenig. Learn more at [rockatgunn.com](http://rockatgunn.com), e-mail at [rockatgunn@gmail.com](mailto:rockatgunn@gmail.com), follow them on social media @rockatgunn. Feel free to ask their faculty advisor, Paul Dunlap, any questions:

[pdunlap@pausd.org](mailto:pdunlap@pausd.org).

#### **ROCK (伸出援手, 关心, 知道)**

ROCK (Reach Out, Care, Know) 是一个学生之间的帮助和联系小组。它成立于2009年, 是校园里运营时间最长的健康团体, 他们计划今年开展许多活动。今年的领导人是: 主席Abby Sullivan, 副主席Nuria Schettino-Gonzales和Kate Williams, 财务主管Gwen Dunlap, 联络官Addison Engelhard和组成员Zany Ali和Maddy Wenig。欲了解更多信息, 请访问[rockatgunn.com](http://rockatgunn.com), 发送电子邮件至 [rockatgunn@gmail.com](mailto:rockatgunn@gmail.com), 关注社交媒体@rockatgunn。如有任何问题, 请随时向他们的导师Paul Dunlap询问: [pdunlap@pausd.org](mailto:pdunlap@pausd.org)。

#### **Gunn Sports Boosters**

-- Follow the Gunn Sports Boosters on [Facebook](https://www.facebook.com/gunnboosters) for photos highlighting our amazing athletes.

- Bookmark the Gunn Sports Boosters [website](#). Take your support to the next level and join the Boosters and receive a season ticket pass to regular-season home games for football, volleyball, basketball, and wrestling.
- Gunn Sports Boosters asks families to consider a \$250 participation donation each season that their Gunn student athlete competes. Athletic Participation Donations (APD) fund the majority of Gunn Athletics' budget and help keep our Gunn student athletes well-equipped and competitive. Pay [here](#).
- Sports Boosters want to continue highlighting the success of our alumni athletes by showcasing their collegiate success on our Facebook page. Please reach out to the Gunn Sports Boosters with highlights of their collegiate year;
- The Boosters have a few board openings Secretary, Fundraising Team, and Swag/Merchandise Team. Please [email](#) Mary Catherine Williams for details and interest.
- **Next Sports Boosters meeting is Wed, Sep 18 at 7:00 p.m. in the Staff Lounge.**

### **Gunn 运动助推小组**

- 在Facebook上关注Gunn Sports Boosters, 获取那些表现突出的运动员照片。
- 保存Gunn Sports Boosters网站链接。如果想要提供进一步的支持, 那就加入助推小组并可获得常规赛主场比赛的整个季节的门票, 包括足球, 排球, 篮球和摔跤。
- Gunn Sports Boosters要求每个家庭考虑对他们的Gunn学生运动员参加的每季运动捐赠250美元的费用。体育参与捐赠 (APD) 为Gunn Athletics的大部分预算提供资金, 并帮助我们的Gunn学生运动员保持良好的装备和竞争力。请在此缴费。
- Sports Boosters希望通过在我们的Facebook页面上展示Gunn校友进入大学之后的成功, 请联系Gunn Sports Boosters, 了解他们在大学里的突出表现;
- 助推小组现正招聘秘书, 筹款团队和Swag / Merchandise团队。请发送电子邮件至Mary Catherine Williams处了解详情和表达兴趣。
- 下一次的 Sports Boosters会议将于9月18日星期三晚上7点在员工休息室举行。

### **Pow**

#### **Titan Athletics Spirit Corner**

- Welcome to our Titan Athletics Spirit Corner where we'll highlight key news from Gunn Athletics each week.
- Congrats to Saia Faasisila/football received Honorable Mention from Palo Alto Weekly, Sep 11.
- Congrats to Kate Mallery/water polo, Phillip Doan/football and Cory Hallada/football who all received Honorable Mention from Palo Alto Weekly, Sep 4. Way to kick-off the fall season.
- The Titan varsity football team won big against James Lick 42-0 last Friday. Show your support at their third home game of the season against Yerba Buena, Fri, Sep 13 at 7:00 p.m./Varsity and 4:30 p.m./JV.
- Girls Water Polo beat Mountain View 15-11 on Tue, Sep 10.
- Follow all the upcoming [sporting events](#).

#### **PTA SAFE ROUTES**

#### **泰坦体育气氛角**

--欢迎到我们的泰坦体育气氛角，我们每周将会关注Gunn的重要体育新闻。

--祝贺Saia Faasisila/橄榄球 收到9/11号的Palo Alto Weekly的荣誉奖。

--祝贺Kate Mallery/水球， Phillip Doan/橄榄球和Cory Hallada/橄榄球收到9/4号的Palo Alto Weekly的荣誉奖。多么好的开始秋季体育的方式。

--泰坦橄榄球队上个星期五42-0战胜了James Lick。来下周五支持我们搭Yerba Buena的橄榄球队比5-11赛。

星期五，9/13，晚上7点，Varsity，下午4：30/JV

女水球队在星期二，9/10以15-11战胜了Mountain View

来关注我们的体育[sporting events](#)

## Commuting to Gunn

Here are some tips for commuting to Gunn. Additional information is on the Gunn website:

[Commuting to Gunn](#). According to California law, anyone under age 18 must wear a bicycle helmet if using the following modes of transportation: bicycle, non-motorized scooter, skateboard, inline/roller skates or as a passenger. Not wearing a helmet can result in a traffic citation plus traffic class attendance. PAPD has traffic officers which frequently patrol popular routes and enforce helmet laws and traffic safety.

## 到达Gunn

这是一些不同的去gunn的要点。更多信息会在gunn的网站上：[Commuting to Gunn](#)。根据家住的法律，所有当骑或乘脚踏车，非机动滑板车，滑板，或轮滑并不满18岁的人必须戴头盔。如果不戴头盔会收到交通罚单以及参加交通课的必要性。PAPD会有不断有警察来监管多用的路线来维持秩序并加强头盔法律。

## T5Max Gao

## Biking, Scootering, Skating, Walking

Here is a map of suggested routes to Gunn for bikers and pedestrians: [Gunn Walk & Roll Map](#) This map highlights streets which have less cars and are safest for walking, biking and scootering. U-locks are the recommended bike locks; cable locks are easy to cut. Locking the front wheel and frame is helpful: [Photo of bike locked properly](#). There are many bike cages at Gunn, try not to lock to a fence or railing where people walk, there's usually a location with space.

## Taking the Bus to Gunn

The VTA route 88 bus stop is directly in front of Gunn on Arastradero Road. There's a section in the [Gunn Transportation webpage](#) devoted to the VTA bus, it is a great alternative transport option for many students in the eastern and northern parts of town. If you do take the 88 bus, then subscribing to the [message list](#) will insure you get schedule updates.

PAUSD

## Board Of Education

Keep up to date and provide input on important district issues being discussed and voted upon.

## Upcoming Meeting Agenda and Archives

Gunn High School's Board of Education member is

Melissa Baten Caswell; [mcaswell@pausd.org](mailto:mcaswell@pausd.org)

## 骑行，滑板，滑冰，散步

这是一张建议通往gunn的自行车和行人路线图: [Gunn步行和骑行地图](#) 这张地图画出了车辆较少以及适合步行，骑行和滑板的街道。U型锁是推荐的自行车锁；缆锁容易切断。锁定前轮和框架很有帮助：[正确地锁着的自行车照片](#)。Gunn有很多自行车笼，尽量不要锁在人们走路的栅栏或栏杆上，通常都有空间位置。

### **公交车去往Gunn**

VTA route 88巴士站就位于Arastradero Road的Gunn前面。[Gunn Transportation网页](#)上有专门介绍VTA公交车的部分，对于东部和北部城镇的许多学生来说，它是一个很好的替代的交通选择。如果您确实乘坐了88路公交车，那么订阅消息列表将确保您获得时刻表更新。

PAUSD

### **教育委员会**

及时了解最新情况并就正在讨论和投票的重要地区问题提供意见。[即将召开的会议议程和档案馆](#)  
**Gunn高中的教育委员会成员是**

Melissa Baten Caswel;[mcaswell@pausd.org](mailto:mcaswell@pausd.org)

### **T6 Xiao lin**

#### **2019 Palo Alto Black & White Ball**

**Fri, Oct 4, 7:00 p.m. - 12:00 a.m., Lucie Stern Community Center,  
1305 Middlefield Rd, Palo Alto**

Book your babysitter now and get tickets for the party-of-the-year. Enjoy live music and dancing from Super Diamond, China Cats, DJ Celeste and more. Plus food from 20+ local restaurants, wine-tasting and a Silent Disco. Black tie optional. Please visit our [website](#) 2019 Black & White Ball to buy tickets. Use code: PAUSD10 to save \$10. The 2019 Black & White Ball is a celebration of City of Palo Alto's 125th Birthday, Palo Alto Weekly's 40th Anniversary, and PAUSD's 125th Anniversary. All proceeds support the Palo Alto Recreation Foundation. The event is open to everyone over the age of 21. Any Questions? Email: Kristen Podulka at [kristen\\_podulka@yahoo.com](mailto:kristen_podulka@yahoo.com)

#### **Workshop on IEP/504 Basics**

**Sat, Oct 5, 9:00 a.m. - 12:00 p.m., JLS Middle School Cafetorium, 480 East Meadow Drive, Palo Alto, FREE.**

This workshop covers the basics of the IEP/ 504 plan including some common problems, complications, solutions and suggestions. There will be a discussion about common accommodations and parental rights, and a Q & A session during this workshop. Organized by Palo Alto CAC ([cacpaloalto.org](http://cacpaloalto.org)), presented by [H.E.A.L.](#) (Hospital Educational Advocacy Liaisons Program from Stanford Children's Health), and co-sponsored by PTAC. Please use this [form](#) to let us know if you are coming, especially if you would like childcare or Spanish translation.

#### **Taller sobre IEP /504 básico**

**Sábado, Oct 5, 9:00 a.m. - 12:00 p.m., Cafetería JLS Middle School, 480 East Meadow Drive, Palo Alto GRATIS.**

Este taller cubre los conceptos básicos del plan IEP / 504, incluidos algunos problemas / complicaciones comunes y soluciones / sugerencias. Incluye adaptaciones comunes y derechos parentales. Habrá una sesión de preguntas y respuestas durante este taller.

Organizado por CAC Palo Alto ([cacpaloalto.org](http://cacpaloalto.org)), presentado por [H.E.A.L.](#) (Programa de Stanford Children's Health), y co-patrocinado por PTAC. Por favor utilice este [formulario](#) para dejarnos saber si asistirá, especialmente si necesita ayuda con su hijo o un traductor al español.

#### **2019年，帕洛阿尔托黑白舞会**

十月四日(星期五)下午七时至上午十二时，露西·斯特恩社区中心（Lucie Stern Community Center）帕洛阿尔托，米德尔菲尔德路1305号（1305 Middlefield Rd, Palo Alto）

现在就订票吧，买今年派对的票。享受现场音乐和舞蹈来自超级钻石，中国猫，DJ Celeste和更多。加上20多家当地餐厅的美食，品酒会和无声迪斯科。有黑色可选的。请访问我们的[网站](#)2019黑白球购买门票。使用代码:PAUSD10来节省\$10。2019 Black & amp, 白色球是庆祝帕洛阿尔托125岁生日，帕洛阿尔托周刊40周年纪念，以及帕洛阿尔托的125周年纪念。所有收益都用于支持帕洛阿尔托娱乐基金会。这项活动对21岁以上的人开放。有什么问题吗?电子邮件:克里斯汀 Podulka [kristen\\_podulka@yahoo.com](mailto:kristen_podulka@yahoo.com)

### IEP/504基础知识工作坊

十月五日(星期六)上午九时至下午十二时帕洛阿尔托东草场路480号, JLS中学咖啡厅, 免费。( JLS Middle School Cafetorium, 480 East Meadow Drive, Palo Alto, FREE. )

本课程涵盖了IEP/ 504计划的基本内容, 包括一些常见的问题、并发症、解决方案和建议。将会有一个关于共同住宿和父母权利的讨论, 并会有一个问答环节研讨会期间的一次会议。由帕洛阿尔托CAC ([cacpaloalto.org](http://cacpaloalto.org))组织, 由H.E.A.L.(斯坦福儿童健康医院教育宣传联络项目)提供, 并由PTAC联合赞助。如果你要来, 请用这张[表格](#)告诉我们, 特别是如果你想要孩子或西班牙语翻译。

### George Zheng

#### **\*\*NEW\*\* PTA Council Open Positions - Join Us!**

The PTA Council is currently seeking individuals in the community who have a passion for improving the educational experience of all students and who would like to learn more about becoming a member of the PTA Council Executive Board and Collaborative Committees.

We have openings for the following positions: VP Health and Wellness; Co-Treasurer; Membership Chair; (SEL) Social Emotional Learning Committee Chair; Chinese Parent Representative; Arts Coordinator.

Talk to us about stepping into a leadership role or how you can participate on a committee. Contact us at: [evp@paloaltopta.org](mailto:evp@paloaltopta.org)

#### **\*\*NEW\*\* New "Parent Engagement Calendar"**

A brand new "Parent Engagement Calendar" will be available soon to PAUSD parents! It will list all the parent education events organized by the PTAs and PTSAs from different schools in our district. The calendar will inform parents what event is happening at which PAUSD school during the school year. This practice will maximize event attendance, save volunteer efforts and PTA or PTSA money that is donated by the parents. The PTAC also wants to thank all the PTAs and PTSAs that organize parent education events in their school(s), and open up the events to the other schools.

**\*\*新\*\* PTA理事会职位空缺-请加入我们!**

家长教师联系会现正寻求社会上对改善所有学生的教育经验有热情的人士, 以及希望更多地了解如何成为家长教师联系会执行委员会和合作委员会的成员。

我们有以下职位空缺:身心健康辅导员, 财务委员, 成员董事; (SEL)社会情绪学习委员会主席;中国家长代表;艺术协调员。

和我们谈谈如何进入领导角色, 或者如何加入委员会。联系我们:[evp@paloaltopta.org](mailto:evp@paloaltopta.org)

## **\*\*新增\*\* \*新增“家长参与日历”**

一个全新的“家长参与日历”将很快提供给PAUSD家长!它会列出所有由本地区不同学校的家长教育活动。该日历将告知家长在本学年中在哪个学校发生了什么事情。这种做法将最大限度地提高活动出席率,节省志愿者的努力和家长捐赠的PTA或PTSA的钱。家长咨询委员会亦感谢所有家长咨询委员会及家长咨询委员会在所属学校举办家长教育活动,并向其他学校开放这些活动。

## **T8 Zora**

### **\*\*NEW\*\* PTA Council Developing Convention Resolution on Vaping**

The PTA Council Board has established a committee to develop a Convention Resolution on Vaping. The purpose is to give State PTA the authority and the tools it needs to advocate on the subject and to take positions on proposed legislation. Interested in participating? Want more info? Contact Jade Chao, [ptacpresident@paloaltopta.org](mailto:ptacpresident@paloaltopta.org), or Erwin Morton, [erwin@morton.net](mailto:erwin@morton.net).

### **EACH FRIDAY! Superintendent's Weekly Board Update**

Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday

<https://www.pausd.org/news>

Community

### **\*\*NEW\*\* FREE College Interview Workshop**

**Tue. Sep 17, 5:00 - 6:30 p.m., Sacred Space Coworking, 2490 Middlefield Road Palo Alto**

Led by Amelia Lin, a Harvard College alumna and interviewer, and communications consultant Courtney Turner, this workshop is a unique opportunity for students to learn more about what interviewers look for and how students can have a successful interview. To learn more about this Free event, see our [website](#), or go to Eventbrite to [sign up](#). For more information, email Katie C. at [katiecheng@gmail.com](mailto:katiecheng@gmail.com)

### **Volunteer on Coastal Cleanup Day**

**Sat, Sep 21, 9:00 a.m. - 12:00 p.m., Baylands (Matadero or Adobe Creek)**

The City of Palo Alto is hosting two Cleanup sites (Matadero: site 15 and Adobe: site 17) to clean up litter in the Baylands. Please go to [www.cleanacreek.org](http://www.cleanacreek.org) to sign up and be sure to bring your waivers. Three hours of community service will be available.

### **\*\*新\*\* PTA理事会制定关于吸烟的公约规定**

PTA理事会组织了委员会以制定吸烟的公约规定。其目的是为了给州PTA权威和工具以在吸烟这个问题上做宣传并采取立场。有兴趣参加吗?需要更多信息吗?联系Jade Chao,

[ptacpresident@paloaltopta.org](mailto:ptacpresident@paloaltopta.org), 或Erwin Morton [erwin@morton.net](mailto:erwin@morton.net).

### **每周五!管理员的周常板块更新**

读一读Don Austin博士的周常更新, 每周五发布

<https://www.pausd.org/news>

社区

### **\*\*新\*\* 免费大学面试工作室**

**9月17日, 周二, 下午5:00 - 6:30, Sacred Space Coworking, 2490 Middlefield Road Palo Alto**

由Amelia Li (哈佛大学校友及面试官) 和Courtney Turner (沟通顾问) 主导。这是一次很好的机会, 能让学生们了解到大学面试官注重什么以及怎样完成一个成功的面试。若想了解更多有关这次免费作坊的信息, 请访问我们的[官网](#), 或者登陆Eventbrite[登记注册](#)。更多信息请发邮件至Katie C,

[katiecheng@gmail.com](mailto:katiecheng@gmail.com)。

### **沿岸清洁日志愿者**

**9月21日, 周六, 早上9:00 - 下午12:00, Baylands (Matadero or Adobe Creek)**

帕罗奥图正在管制两个清洁站点 (Matadero: 站点 15 and Adobe: 站点 17) 以清理Baylands的垃圾。请前往[www.cleanacreek.org](http://www.cleanacreek.org)登记并确保带好弃权文件。可以获得3个小时的志愿者时间。

**T9 Michael**

**\*\*NEW\*\* City-Wide Palo Alto Potluck**

**Sat, Sep 21, 6:00 - 8:00 p.m., Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd.**

Palo Alto Adult School joins other local organizations in sponsoring the final Welcome Week activity - an international potluck dinner. Everyone in Palo Alto is welcome - families, friends, and neighbors! All you have to do to participate is bring a covered dish to share representing your culture! Enjoy an evening of food and storytelling related to your culture. It will be a great chance to try fabulous dishes and meet some new neighbors! [RSVP](#) (optional)

**Anti-Vaping New Research & Health Trends**

Parent education event

**Wed, Sep 25, 7:00 p.m., JLS Cafetorium**

Vaping is reaching epic proportions among our nation's youth. Come hear Dr. Bonnie Halpern-Felsher, Stanford Professor and National Expert on the topic, talk about the latest research and health trends. Please also visit the home page blog of our [Gunn PTSA web site](#) for more information about vaping.

**PALY Theatre presents The 25th Annual Putnam County Spelling Bee**

**Sep 26 at 4:00 p.m.; Sep 27, 28 at 7:00 p.m.; Sep 28, 29 at 2:00 p.m.**

**Paly High, 50 Embarcadero Rd.**

Premiering in the NEW Palo Alto High School PAC Black Box Theatre, F-U-N at The 25th Annual Putnam County Spelling Bee! An eclectic group of six students vie for the spelling championship of a lifetime, spelling their way through a series of words, hoping never to hear the soul-crushing & of the bell that signals a mistake. The 25th Annual Putnam County Spelling Bee is a delightful den of comedic genius coming soon! Tickets are \$10 Student/Senior, \$15 Adults. Info and Tix at [www.palytheatre.com](http://www.palytheatre.com)

**\*\*新\*\* Palo Alto市区便饭**

**周六, 9月21日, 晚上6:00 - 8:00 p.m., Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd.**

Palo Alto家长学校和其他当地组织一起合起来主持Welcome Week最后的一个活动-一个国际便饭晚餐。Palo Alto里全民都可以参加-家庭, 朋友, 邻居! 你只需要准备好一个代表您国家的一道菜就行了。请享用一个充满故事和美食的一个晚上。这是一个可以尝试不同餐品和跟许多新的邻居们打好关系的机会。 [RSVP](#) 注册

**反对抽烟的新研究和卫生趋势**

家长学习活动

**周三, 9月25日, 晚上7:00p.m., JLS食堂**

在我们现代的青少年里出现了越来越多的抽烟现象。来听一听Stanford教授和对于抽烟的专业的Dr. Bonnie Halpern-Felsher。他会跟大家分享最近对于抽烟的研究和卫生的趋势。请到[Gunn PTSA web site](#)的首页读一下跟更多关于抽烟的资料。

**PALY 戏剧展现第25个Putnam County Spelling Bee**

**9月26日下午4:00p.m ; 9月27日, 28日晚上7:00p.m ; 9月28日, 29日下午2:00p.m**



**地址 : Paly High, 50 Embarcadero Rd.**

首映在最新的Palo Alto High School PAC 黑盒子剧院, F-U-N 在第25个Putnam County Spelling Bee! 表演的故事是六个学生为了当冠军而竞争。他们会拼写许多不同的英文单词, 也会希永远不会听到一个为了拼错词而用的铃铛。 25th Annual Putnam County Spelling Bee 是一个充满喜剧天才的一个表演, 所以千万不要错过。学生和前辈票\$10, 家长票\$15。在[www.palytheatre.com](http://www.palytheatre.com)可以找到关于这戏剧跟多的资料。

**T10 Kevin**

**League of Women Voters of Palo Alto's Fall Kickoff Event**

**Thu, Sep 26, 7:00-8:30 p.m. at First Congregational Church of Palo Alto,  
1985 Louis Road, Palo Alto**

Goodbye Precincts, Hello Easy Voting: The Voter's Choice Act." Rachel H. Jung, from the Santa Clara County Registrar of Voters Office, will explain the Voter's Choice Act (VCA), which goes into effect with the March 2020 primary. Learn about the new options that VCA will give you for casting your ballot. No child care provided. Questions, contact Liz Jensen, [elizjen@comcast.net](mailto:elizjen@comcast.net)  
\*Free and open to all\* Please register [here](#).

**Palo Alto 女性选民联盟秋季活动**

9月26日, 星期四, 晚上7点 - 8点半, 在 First Congressional 教堂, 1985 Louis Road, Palo Alto 再见管理区, 你好简易投票: 选民的选择法案。Santa Clara 县注册办公厅的 Rachel H. Jung 将会解释于2020年3月初选生效的选民的选择公案 (VCA)。了解 VCA 提供给您的不同的投票选项。没有托儿服务。有问题可以联络 Liz Jensen, [elizjen@comcast.net](mailto:elizjen@comcast.net) \*免费开放\* 请[在此登记](#)。

**Special Needs Resource Fair**

**Sat, Oct 5, 10:00 a.m. - 1:00 p.m., 1400 Parkmoor Ave # 100, San Jose, CA 95126**

Connect with more than 60 organizations, companies, and providers that focus on the needs of school-age children with special needs! The 2nd Annual Special Needs Resource Fair at Parents Helping Parents, presented by PHP and Special Needs Professionals of Silicon Valley, Free to attend! No need to register. More info at: <https://www.php.com/>

**特殊需求资源展览会**

**10月5日, 星期六, 上午10点 - 下午1点, 1400 Parkmoor Ave # 100, San Jose, CA 95126**

来与60多个不同的帮助有特殊需求的学龄儿童的组织, 公司和提供商互动! 第二届特殊需求资源展览会是由家长帮家长机构 (PHP) 和硅谷特殊需求专业人士联合举办。免费入场, 不需预约。详情请登录 <https://www.php.com/>。

**\*\*NEW\*\* Costa Rica Youth Exchange Summer Program**

It's not too early to think about next summer. [Costa Rica Youth Exchange](#) offers opportunities to engage in the arts, environment, culture, and team-building. Learn more about our Summer 2020 [program](#).

**\*\*新\*\* 哥斯达黎加暑期青年交换项目**

现在开始为明年暑假做准备不早了。 [哥斯达黎加青年交换项目](#) 给学生提供机会参与艺术, 自然, 文化和团队合作活动。欢迎了解关于我们 2020 年暑假的项目的[详情](#)。